

## Laluan Pelancong Mengikut Kebijakan Diraja Mendiang Raja Bhumibol Adulyadej



Pihak Berkuasa Pelancongan Thailand (TAT) meneruskan projek kemajuan laluan pelancongan mengikut kebijakan diraja mendiang Seri Paduka Baginda Raja Bhumibol Adulyadej.

Gabenor TAT Yuthasak Supasorn mengatakan bahawa projek itu dilaksanakan melalui pengembangan pelancongan masyarakat, di bawah konsep "Pengalaman Tempatan". Ia membentangkan laluan pelancongan yang menarik, yang dikaitkan dengan projek-projek kerajaan yang dimulakan oleh mandiang Seri Paduka Baginda untuk menyelesaikan masalah alam sekitar dari sumber air kepada tanah dan hutan. Projek pelancongan juga akan menyebarkan dan mengikut kebijakan diraja pada Kecukupan Ekonomi.

Pada masa ini, terdapat lebih dari 4.700 projek yang dimulakan secara gotong royong di seluruh negara, di mana orang Thai dapat belajar dari konsep dan prinsip Kebawah Duli Yang Maha Mulia Raja Bhumibol Adulyadej dan menerapkannya dalam kehidupan seharian mereka, serta mewujudkan kerjaya baharu bagi masyarakat setempat.

Di bawah projek pelancongan ini, lima laluan pelancongan rintis di lima wilayah dirancang untuk mengikut kebijakan diraja dan menghubungkan dengan projek diraja di setiap wilayah. Disokong oleh kisah yang berkaitan dengan projek diraja, lima destinasi pelancongan dan laluan pelancongan akan lebih menarik dan terdapat banyak jenis destinasi pelancongan dari kampung-kampung OTOP ke pusat seni dan kraf dan pusat perdagangan.

TAT akan menjemput duta-duta besar dan para diplomat dari banyak negara untuk menyertai lawatan bagi mempelajari pengalaman tempatan dan pelancongan masyarakat. Mereka akan kagum dengan budaya tempatan di lima laluan pelancongan dan benar-benar memahami kaitan pembangunan pelancongan dan projek diraja.

Lima laluan pelancongan perintis termasuk Chiang Mai, Buri Ram, Ratchaburi-Nakhon Pathom, Rayong, dan Nakhon Si Thammarat. TAT akan mengembangkan projek pelancongan ini untuk merangkumi lebih banyak laluan dan komuniti pada masa akan datang.

Tarikh Diterbitkan: 6 September 2018